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  PROTOKÓŁ Nr VI/2015 

Z VI sesji Rady Gminy Nowogródek Pomorski 

z dnia 30 kwietnia2015 roku 

godz. l3:00 

 

Na stan 15 radnych, obecnych na sesji było 14. 

Nieobecni: 1. Marcin Drobniak 

  (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Podjęcie uchwał:  

a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy 

Nowogródek Pomorski na lata 2015-2020 

b) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Nowogródek Pomorski w miejscowości Kinice 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia użytku 

ekologicznego pn. „Łąki Parzeńskie” 

d) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy dz. nr 589/2 położonej                     

w Karsku 

e) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 622 położonej                   

w Karsku 

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Nowogródek Pomorski na 2015 

rok 

g) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy finansowej Gminy 

Nowogródek Pomorski na lata 2015 - 2025 

h) Projekt uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

i) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/190/09 Rady Gminy 

Nowogródek Pomorski w sprawie przystąpienia Gminy Nowogródek Pomorski do 

tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą „Pojezierze 

Dobiegniewskie” 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

9. Wolne wnioski i informacje                           

  

Ad. l. Posiedzenie Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Marian 

Jaśkowiec witając wszystkich obecnych na sali wiejskiej w Nowogródku Pomorskim 

radnych, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy. Następnie stwierdził, że na stan 15 
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członków rady w sesji udział bierze 14 radnych, wobec czego rada może podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy przeczytał porządek obrad. 

Rada Gminy przyjęła zmiany i proponowany porządek obrad jednogłośnie. 

 

Ad.3. Radni nie wnieśli innych uwag do protokołu z poprzedniej sesji i przyjęli protokół 

jednogłośnie. 

 

Ad.4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

- Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marian Jaśkowiec: Byłem na otwarciu remizy i 

wprowadzeniu do służby nowego pojazdu  OSP w Nowogródku Pomorskim, brałem udział w 

spotkaniu z sołtysami – dyskutowaliśmy na temat ich petycji dotyczącej ich diet, pełniłem 

dyżury w Urzędzie, odebrałem 5 telefonów od mieszkańców. 

 

Ad.5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

- Wójt Gminy – Pan Tomasz Pietruszka: Spotkałem się z przedstawicielami naszej 

partnerskiej niemieckie gminy Waldsieversdorf, rozmawialiśmy o współpracy na ten rok. 

Byłem na spotkaniu w Zachodniopomorskiej Izbie Rolniczej w sprawie wyborów 

przedstawicieli do Izb Rolniczych. Brałem udział w wyjeździe studyjnym z Pojezierza 

Dobiegniewskiego na Litwę, Łotwę i do Estonii. Kończymy kruszyć kruszywo, 

przygotowujemy się do remontów dróg, kończymy remont pomostu w Kinicach. Odbyło się 

spotkanie Gminnej Spółki Wodnej, zakończyła się modernizacja oczyszczalni ścieków w 

Karsku. Podpisałem umowy o prace publiczne i interwencyjne z Powiatowym Urzędem Pracy 

w Myśliborzu. Uczestniczyłem w spotkaniu z fundacją BIELIK, która zajmuje się promocją 

walorów turystycznych Pomorza Zachodniego oraz w spotkaniu z panem Jarosławem 

Rębiaszem z Centrum Kształcenia „Jar – Mar” z Myśliborza, w sprawie projektu dotyczącego 

szkoleń dla osób powyżej 60 roku życia. Rozpoczęliśmy też remont biblioteki w Karsku. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Czy podczas spotkania z przedstawicielem z Waldsieversdorf 

był poruszany temat meczu? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Nie. Nasza partnerska gmina ma coraz mniej pieniędzy na tego 

typu imprezy. Zmienimy nieco profil współpracy. Zaczniemy spotkania weekendowe, np. grup 

młodzieży, będziemy spotykali się na imprezach. 

 

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym projekty uchwał 

 

a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy 

Nowogródek Pomorski na lata 2015-2020 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Marian Jaśkowiec poprosił obecnych na sesji 

przedstawicieli firmy ONTZ Sp. z o.o. z Gorzowa Wlkp, pana Marka Gubałę i pana Mateusza 

Weilanda, którzy opracowali Program gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Nowogródek 

Pomorski na lata 2015-2020  o przedstawienie radnym projektu uchwały. 
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- Sekretarz Gminy, pani Ewelina Mazurak – Januchowska: Otrzymali państwo projekt 

uchwały wraz z Programem. Wprowadzone zostały do niego pewne zmiany, o których 

powiedzą Państwu obecni na sesji panowie z firmy ONTZ. 

- Pan Mateusz Weiland wyjaśnił radnym, iż zmniejszenie emisji szkodliwych substancji do 

atmosfery jest nielegalne. Gmina musi mieć plan, który jest dokumentem o charakterze 

strategicznym. Jest niezbędny do ubiegania się o dofinansowanie. Wiele działań 

inwestycyjnych ma charakter wysokonakładowy i gmina bez dofinansowania nie mogłaby ich 

zrealizować. Zmniejszenie aż o 20% emisji substancji szkodliwych do powietrza  musi być 

zrealizowane do 2020 r. Plan gospodarki niskoemisyjnej gminy musi być spójny z planem 

gospodarki niskoemisyjnej kraju. 

Pan Mateusz Weiland streścił radnym założenia opracowanego planu. 

- Pan Marek Gubała: Chciałbym zwrócić Państwa uwagę na to, że np. podczas wymiany 

oświetlenia na ledowe w wielkim magazynie – mimo wysokiego kosztu wymiany oświetlenia 

– firma tak naprawdę oszczędzi dużą kwotę na rachunkach za energię, miesięczny rachunek 

za energię będzie znacznie niższy po wymianie. 

- Radny Jan Obłąk: Za nie osiągnięcie założeń planu grożą Polsce kary. Jestem przekonany, 

że te kary nas dotkną, bo nie sprostamy wymogom. 3 lata temu w mojej miejscowości nie 

było paneli fotowoltaicznych. Obecnie 3-4 gospodarstwa domowe je posiadają, ale tylko 

dlatego, że można było uzyskać dofinansowanie na ich zamontowanie. Teraz liczba chętnych 

gospodarstw zmalała, bo nie ma już dofinansowania. Niewielu ludzi wiedziało, że potem będą 

musieli zapłacić podatek od pozyskanego dofinansowania. Zajmijmy się najpierw 

dostępnością i dofinansowaniem inwestycji. Przepisy blokują wszystko, co mogą. Co więc 

może sama gmina?  

- Pan Marek Gubała: Gmina może współpracować z bankiem, pomóc mieszkańcom, podpisać 

porozumienia, organizować spotkania z zainteresowanymi dofinansowaniem np. montażem 

kolektorów. Podczas kampanii informacyjnej wszystko powinno być przeprowadzone 

klarownie. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Dlaczego zawsze dofinansowanie musi być pozyskiwane z 

udziałem banku? To podnosi koszty inwestycji. A można by pominąć bank. 

- Pan Marek Gubała: Oczywiście, że tak, dochodzi do takich gier firm i banków. 

Zainteresowani inwestycją nie mają wyjścia. 

- Pan Robert Andrukonis – sołtys Sołectwa Nowogródek Pomorski: Jeśli przyjmiemy 

Program – mamy budynki użyteczności publicznej, które muszą obniżyć emisje. A jeśli 

będzie nam coś brakowało? Może budynki gminne osiągną wskaźniki, ale co z reszta? Z 

mieszkańcami? 

- Pan Marek Gubała: Nie możemy zmusić mieszkańców, ale możemy ich uświadamiać. 

Gmina ma wpływ na swoją cześć. Spory problem stanowi zużycie energii elektrycznej. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/30/15. 
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b) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Nowogródek Pomorski w miejscowości Kinice 

 
Przewodniczący Rady Gminy pan Marian Jaśkowiec poprosił obecnego na sesji urbanistę z 

firmy „Projektowanie architektoniczne i urbanistyczne Cymbik Małgorzata”  ze Szczecina, 

pana Wojciecha Góreckiego o przedstawienie radnym projektu uchwały i odpowiedź na 

pytania radnych. 

- Pan Wojciech Górecki: Jesteśmy autorami tego planu. Jest on kontynuacją 

zagospodarowania terenu w tym miejscu w Kinicach. Przewiduje budowę rekreacyjną i 

mieszkaniową. Zabudowie towarzyszą obecna już plaża i teren usług przyplażowych oraz 

parking. 

Pan Wojciech Górecki streścił radnym projekt planu  i jego główne założenia. 

 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Powiększy się teren plaży. Czy drogi dojazdowe do plaży 

będą gminne czy publiczne? Chodzi o to, by mieszkańcy nie musieli płacić za przejazd. 

- Pan Wojciech Górecki: Drogi będą komunalne, gminne. 

- Wójt Gminy: W okolicy Jeziora Karskiego Wielkiego mamy kilka planów 

zagospodarowania przestrzennego. Powinniśmy zrobić jeden plan na cały teren, ale nie 

byliśmy w stanie. Dlatego mamy teraz taką sytuację, że mamy kilka planów obejmujących 

mniejsze tereny i nie możemy tego zmienić. Wiele rzeczy uchwalonych w tamtych planach 

już powstało, zmiany nie są możliwe. 

- Pan Wojciech Górecki: wiele zależy od chłonności rekreacyjnej jeziora, którą się wylicza. 

- Wójt Gminy: Kiedyś w studium zrobiliśmy dobry krok, ograniczyliśmy zabudowę od strony 

wschodniej. Teraz należy zacząć chronić zachodnia część przed nadmierną rozbudową. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Mam pytanie co do zasilania tych działek. 

- Pan Wojciech Górecki: Wskazujemy miejsca trafostacji, ale nie określamy dostawców 

energii. Linie energetyczne będą prowadzone w drogach.  

- Radny Mariusz Konowaluk: Martwię się, by się nie okazało, że moc będzie za mała. 

- Pani Maja Górska, pracownik Urzędu Gminy Nowogródek Pomorski: Projekt Planu 

zagospodarowania był uzgadniany, opiniowany przez dostawcę prądu ENEA. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach od godz. 14:45 do godz. 14:55, 

podczas której radny Mariusz Konowaluk wyjaśniał swoje wątpliwości z panem Wojciechem 

Góreckim. 

O godz. 14:55 wznowiono obrady sesji. Radni zapoznali się z mapą obejmującą teren planu 

zagospodarowania przestrzennego w Kinicach. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/31/15. 

 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia użytku 

ekologicznego pn. „Łąki Parzeńskie” 
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- Radny Sławomir Wołków: Na jakiej podstawie powiększono obszar? Tamte tereny są 
dzierżawione przez koło łowieckie. 
- Odpowiedź Sekretarza Gminy: Dzierżawa nie ma znaczenia 
- Radca Prawny, pani Danuta Gaździcka – Słupińska: Dzierżawa nie ma wpływu na 
ustanowienie na terenie użytku ekologicznego. 
-  Przewodniczący Rady Gminy: A budowanie tam? Chyba też muszą być pozwolenia? 
- Odpowiedź Wójta Gminy: To długa procedura. Starostwo musi wydać zezwolenia. 

- Radny Sławomir Wołków: A co z rowem? Miał być czyszczony. Czy jak powstanie użytek 

ekologiczny, to czy rów będzie czyszczony? Czy nie zrobią zastawek? 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Zobaczymy, będziemy to monitorować. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Czyli własność nie ma wpływu na użytek ekologiczny, tak? 

- Odpowiedź Sekretarza Gminy: Nie ma wpływu. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę Nr VI/32/15 trzynastoma  głosami za,  przy 

jednym wstrzymującym się. 

d) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy dz. nr 589/2 położonej w 

Karsku 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/33/15 
 
 

e) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 622 położonej                   

w Karsku 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/34/15. 

 

 

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Nowogródek Pomorski na 2015 

rok 

- Skarbnik Gminy, Pani Alicja Balcerczyk: Wprowadzamy zmianę w związku z dotacją na 
klasę „zerową” w szkole w Nowogródku Pomorskim, na przedszkole w Karsku. Zwiększyła 
się też subwencja oświatowa – o 118 tys. zł. Zwiększamy plan wydatków na zadania 
inwestycyjne – remiza OSP w Nowogródku Pomorskim, modernizacja oczyszczalni ścieków 
w Karsku, remonty ogrodzeń cmentarnych na terenie gminy. 
- Przewodniczący Rady Gminy:  Subwencja tak jakby “idzie” za uczniem? 

- Sekretarz Gminy: Tak. Prognozowana jest zawsze wyższa, ale po faktycznym przeliczeniu 

uczniów zmniejsza się. 

- Przewodniczący Rady Gminy: To ile wynosi subwencja na jednego ucznia? 

- Odpowiedź Sekretarza Gminy: To około 7-8 tys. zł na ucznia. Zależy, czy mamy uczniów z 

orzeczeniem o niepełnosprawności, od wielkości oddziałów. Nie bierze się pod uwagę 

bieżącej liczby uczniów, ale wcześniejszą. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Mam wniosek, by przełożyć głosowanie nad tą uchwałą i 

zwołać komisje. Potrzebne są dokumenty. Z czego wynika kwota 80.000 zł przy remizie? 

- Skarbnik Gminy: To wynika z tego, że w poprzednim roku nie płaciliśmy za inwestycję. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Czy remiza została oddana całkowicie? 
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Odpowiedź Wójta Gminy: Tak, została odebrana i inwestycja została rozliczona. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Zwołamy Komisję Finansów i Budżetu, która przeanalizuje 

zmiany i przeanalizuje wydatki na remizę. 

- Radny Sławomir Wołków: To mam pytanie: Były już płatności, a my dopiero teraz 

głosujemy? A jak się nie zgodzimy? 

- Radny Jan Obłąk: Według prawa nie da się cofnąć tych wydatków i środków. Były założone 

na to zadanie i poszły na to zadanie.  

- Skarbnik Gminy: W 2014 r. było mniej środków przeznaczonych na to zadanie i zostały na 

nie przeznaczone. W tym roku były większe płatności. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Myślę, że radnemu chodzi o to, byśmy decydowali o środkach 

przed ich wydatkowaniem. 

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę Nr VI/35/15 jedenastoma  głosami za,  przy 

trzech wstrzymujących się. 

 

- Przewodniczący Rady gminy: Zwołamy posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu, która 

sprawdzi rozliczenie zadania. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy finansowej Gminy 

Nowogródek Pomorski na lata 2015 – 2025 

- Skarbnik Gminy: W ślad za zmianą budżetu idzie zmiana WPF. 
 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę Nr VI/36/15 dwunastoma  głosami za,  przy 

dwóch wstrzymujących się. 

 

h) Projekt uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

- Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił radnym, iż Regionalna Izba Obrachunkowa uchyliła 
punkt uchwały dotyczący terminu przekazywania środków do Urzędu Gminy. 
- Radny Mariusz Konowaluk: Czyli można było wydłużyć termin? Nie zgadzam się z tym, że 

10 dni to za długo. 

- Sekretarz Gminy: W ustawie jest wskazany termin. 

- Skarbnik Gminy: W tym projekcie uchwały zawarliśmy zapis, że inkasenci mogą pobierać 

zaległości podatkowe. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/37/15. 

 

i) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/190/09 Rady Gminy 

Nowogródek Pomorski w sprawie przystąpienia Gminy Nowogródek Pomorski do 

tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą „Pojezierze 

Dobiegniewskie” 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr VI/38/15. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 
- Radny Mariusz Konowaluk: Mam pytanie do poprzedniej sesji. Sołtys z Nowogródka pytał, 

czy były jakieś skargi na panią Kierownik OPS. Dlaczego wprowadziła nas Pani w błąd? 

Mam tą skargę. 

- Odpowiedź Sekretarza Gminy: To była skarga na pracownika GOPS, nie na Kierownika. Ta 

skarga wpłynęła do nas i została przekazana do GOPS. Była konfrontacja pomiędzy panią 

Tinelt, panią Kabzińską i tym pracownikiem. Panie wyjaśniły sprawę dotyczącą skarżącej się. 

Pani Tinelt uznała, że została wprowadzona w błąd przez pracownika socjalnego, co też nie 

do końca było tak, jak pani Tinelt mówiła. Było słowo przeciw słowu. Wyjaśniły sprawę z 

pracownikiem GOPS. Załatwienie tej sprawy nie było moją kompetencją. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Jak rozstrzygnęła się sprawa po ostatniej skardze? 

- Wójt Gminy: A jakie są Państwa oczekiwania? Dąży się do zwolnienia pani Kabzińskiej? 

Przy poprzedniej ocenie pracowniczej miała obniżoną ocenę. Będzie poddawana następnej 

ocenie i ta skarga będzie miała wpływ na  kolejną ocenę.  

- Przewodniczący Rady Gminy:  Ale nas ludzie pytają, jakie były konsekwencje. 

- Radny Mariusz Konowaluk: My nie chcemy zwalniać pani Kabzińskiej. 

- Wójt Gminy: Cieszę się. Przygotowujemy się do kolejnej oceny. To nie była podstawa do 

tego, by karać pracownika dyscyplinarnie. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Należy coś zrobić, by zmienić stosunek tej pani do 

interesantów. Może warto zrobić przesunięcia kadrowe. 

 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Jest pewna rodzina w Trzcinnej, która nie jest przystosowana 

społecznie do życia. Czy można im pomóc? Zrobić ogrodzenie wokół domu? Są pod opieką 

OPS. 

- Odpowiedź Wójta Gminy: Zaproponowałem sołtysowi, byśmy pomogli tej rodzinie. Ale nie 

możemy iść i komuś zrobić ogrodzenia. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał radnym pismo sołtysów w sprawie zmiany diet dla 

sołtysów. Powiedział radnym, iż spotkał się z sołtysami i dyskutowali na temat diet. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu obecnym na sesji sołtysom: 

- Pan Edward Skikiewicz – sołtys Sołectwa Trzcinna: Trudno się odnieść do sprawy. 

Doszliśmy do wniosku, że skoro wiemy, jaki jest budżet na ten rok, to zaproponowaliśmy 

kwotę 150,00 zł na miesiąc. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Zaskoczyła mnie ta petycja. Słowo „żądamy” brzmi jak 

wymuszenie. Jak wiemy, to przy wyborach sołtysi naciskali na obniżenie diet i pensji wójta. A 

teraz nagle sołtysi „żądają” podniesienia swoich diet. Nie mamy planu pracy, kosztorysu ich 

prac. Mając je moglibyśmy się odnieść do tego pisma. Sołtysi są liderami. A co z radami 

sołeckimi? Zaraz one też złożą wniosek. Sołtys nigdy nie jest w stanie nic zrobić sam. Tak jak 

sama rada. Proponowana kwota jest stanowczo za wysoka. 

- Radna Małgorzata Glapka: Mam wykaz prowizji wypłaconych sołtysom za 2014 r. I tak: 

sołtys z Giżyna otrzymał 3.525,00 zł, z Karska – 6.922,00 zł, z Trzcinnej – 3.755,00 zł, ze 
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Świątek – 900,00 zł, z Sumiaka – 3.099,00 zł, z Kinic – 3.915,00 zł, z Nowogródka – 

3.357,00 zł, z Parzeńska – 782,00 zł, z Rokitna – 314,00 zł, z Golina – 94,00 zł. 

- Wójt Gminy: Zgadzam się z tym, że diety kwartalne są wynagrodzeniem za konkretną 

robotę. Sołtysi zbierają podatki – za to mają prowizje. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Moja propozycja jest taka, byśmy zwołali komisje, 

przeanalizujemy kosztorysy otrzymane od sołtysów. 

- Pan Robert Andrukonis: Są na przykład takie koszty: podlewam klomby. Jakby pani 

Kożuchowska współpracowała z sołtysem, to by wiedziała jakie koszty. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Myli się Pan. Ja akurat dobrze współpracuję z sołtysem. Jakby 

sołtys współpracował bardziej z rada sołecką, to te koszty byłyby niższe. 

- Radna Wioletta Sidor: Rozmawiałam z jednym z sołtysów z gminy Barlinek. I nie wiem, skąd 

ta kwota. Tam sołtysi mają wynagrodzenie procentowe od średniej krajowej. 

- Radny Jan Obłąk: Wy to źle interpretujecie. Sołtysi chcą tylko 150,00 zł na miesiąc. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Padła druga propozycja. Pierwsza była od sołtysów: 150,00 zł 

miesięcznie bez diet. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Proponuję, by przedyskutować sprawę diet na komisjach. 

- Wójt Gminy: Państwo za bardzo nie możecie głosować, brak konkretnej kwoty. Jest to sprawa 

do przedyskutowania. Dobrze, by sołtysi podali swoje argumenty. 
- Przewodniczący Rady Gminy: Zwołamy posiedzenie komisji, by sołtysi przedstawili koszty i 

przedyskutujemy to.  

- Pan Edward Skikiewicz: U nas nie ma problemu rad sołeckich. Do tej pory nie dostaliśmy z gminy 

informacji na jakich pieniądzach stoimy. Nie było zaprzysiężenia sołtysów. 

- Sekretarz Gminy: Nie ma obowiązku zaprzysiężenia. Sołtysi przynoszą fotografie i wydajemy im 

legitymację sołtysa. 

 Przewodniczący Rady gminy odczytał radnym zaproszenie na imprezę Teatr Bez Granic oraz prośbę 

organizatorów o jej wsparcie finansowe. Radni przeznaczyli część diet z posiedzenia sesji na wsparcie 

imprezy. 

 

- Pan Robert Andrukonis: Dostaję sygnały od mieszkańców, że raz na tydzień leci brudna woda 

w Nowogródku, szczególnie na ul. Gorzowskiej. 
- Wójt Gminy: Ostatnio były kilka razy przerwie w dostawie prądu. Jak sieć wodociągowa rusza , to na 

początku leci brudna woda. Czasami są awarie przy włączaniu sieci i bywają problemy z czystością 

wody. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marian Jaśkowiec 

podziękował radnym za udział w sesji kończąc obrady o godz. 16:05 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Kamila Bieniaszewska                                                    Marian Jaśkowiec 

 


